

**Offbeat Grooves****Upbeat Grooves**

SPIELEN IN STILEN / PLAYING IN STYLE

**Offbeat HiHat**

(00) Spielle diese Grooves auch zu den Reggae und Offbeat JamTracks

Also play these grooves along the Reggae and Offbeat JamTracks!



(J)

Unter Offbeat versteht man die 8tel-Noten, die nicht "auf dem Beat" (1,2,3,4) liegen, sondern auf allen "und" (&/+) Zählzeiten. Offbeat-Grooves sind sehr oft in den Styles Ska und Reggae zu finden, aber auch in Trap, Hip-Hop oder Funk. Wichtiger als die Musikrichtung ist aber der musikalische Kontext: je nachdem was Gitarre, Keys oder Bass spielen, kann Offbeat HiHat auch in anderen Musikrichtungen gut passen.

*Offbeat means the 8th notes that are not "on the beat" (1,2,3,4), but on all "and" (&/+) beats.*

*Offbeat grooves are primarily played in styles like ska and reggae, but also in trap, hip-hop or funk. But more important than the style of music is the musical context: depending on what guitar, keys or bass are playing, offbeat HiHat grooves can also fit well in other music styles.*

1A (J)

1 & 2 & 3 & 4 &

1B

1 & 2 & 3 & 4 &

2A (J)

1 & 2 & 3 & 4 &

2B

1 & 2 & 3 & 4 &

3A

1 & 2 & 3 & 4 &

3B

1 & 2 & 3 & 4 &

4A

1 & 2 & 3 & 4 &

4B

1 & 2 & 3 & 4 &